
obecni 14

wszyscy 15

procent 93,33 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

Posiedzenie XVI sesji Rady Miasta Wojkowice z dnia 16
grudnia 2019 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 CHMIELEWSKA Mariola obecna  

2 KĘDZIERSKI Jacek obecny  

3 KLIMEK Maciej obecny  

4 KOSMALSKA Klaudia obecna  

5 KRYSTECKI Piotr obecny  

6 KUPCZAK Ilona obecna  

7 MANIA Mateusz obecny  

8 MUSIAŁ Lidia obecna  

9 NIEDBAŁA Grażyna obecna  

10 OSTRĘGA Dariusz obecny  

11 PAWEŁCZYK Przemysław obecny  

12 ROGALSKA Barbara obecna  

13 SITKO Andrzej obecny  

14 SYJUT Stanisław nieobecny  

15 ZAWADA Zdzisława obecna  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie XVI sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcia obrad XVI sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta P. Mateusz Mania,
witając wszystkich obecnych. Poinformował o ustawie dot. ochrony danych
osobowych i nagrywaniu obrad sesji, jak również o systemie do elektronicznego
głosowania. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność do
podejmowania uchwał. Obecnych Radnych było – 14.

2. Przyjęcie porządku obrad.
Porządek obrad Radni przyjęli bez zmian.

głosowanie Przyjęcie porządku obrad.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 grudnia 2019 r.



typ głosowanie jawne nieimienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miasta.
Protokół z XV sesji przyjęto bez uwag.

4. Informacja Burmistrza Miasta o istotnych sprawach dla gminy. Zapytania
radnych do przedstawionej informacji.
Przewodniczący RM poinformował, że Radni otrzymali wraz z materiałami na sesję
sprawozdanie Burmistrza o istotnych sprawach dla gminy, które znajduje się w
Biurze Rady. W ramach uzupełnienia sprawozdania p.Burmistrz dodał, że w piątek
został złożony do Metropolii wniosek przygotowany przez niego i podpisany przez
Prezydenta Miasta Siemianowic i Wójta Gminy Bobrowniki Pa n i ą Małgorzatę
Bednarek w kwestii zmiany przeznaczenia linii dowozowej D7 przemianowanie jej na
linię metropolitarną. Chodzi generalnie o to, żeby z centrum przesiadkowego, które
jest w Bobrownikach puścić linię metropolitarną co pół godziny, która by przebiegała
przez Wojkowice prosto do Siemianowic i do Katowic, czyli miasto Wojkowice
otrzymałoby szybkie połączenie metropolitarne z Katowicami. Burmistrz dodał, ze
jest po rozmowie z Dyrektorem Aleksandrem Sobotą, który zauważył, że jest to
faktycznie dobry postulat i istnieje daleko idąca szansa, że taka linia miała by szansę
się obronić i być może zostanie wdrożona, będzie to jeszcze przedmiotem analizy.
Dosyć jest to istotne, ponieważ otrzymamy pośrednie połączenie z Postem
Lotniczym Katowice-Pyrzowice, z tego względu, że przez Gminę Bobrowniki
przebiegała będzie linia metropolitarna M6 w związku z czym będziemy mieli bardzo
dobrą komunikację, jeśli powstanie ta linia metropolitarna to będziemy mogli w
szybki sposób dostać się pośrednio na Lotnisko Katowice-Pyrzowice,jest to istotna
sprawa tym bardziej, że większość mieszkańców miasta często powtarza, że nie ma
takiego szybkiego połączenia z Katowicami, więc jest szansa, że to zostanie
osiągnięte. Burmistrz przeprosił za spóźnienie na komisje łączone, ale był na
spotkaniu konsultacyjnym w ramach Metropolii. Działanie, o które zabiegał i o które
walczył, na które poświęcił 2 tygodnie czasu, bo odwiedzał wszystkich wójtów,
burmistrzów i prezydentów, którzy tworzą Metropolię. Był to projekt związany z tym,
żeby utworzyć w ramach Metropolii fundusz na niską emisję, który uzyskał
akceptację i Przewodniczący Pan Kazimierz Karolczak wprowadził w drodze
autopoprawki do budżetu zmianę, więc na przyszły rok będzie kwota 90 milionów na
niską emisję i 14 milionów na Fundusz Solidarności, a więc te 100 milionów, o które
zabiegaliśmy jest wpisane do budżetu.To co jest najistotniejsze to, że miasto
Wojkowice w przyszłym roku ma szansę i perspektywę, bo już pewne podziały
zostały wykonane na pod rejon sosnowiecki otrzymano ok.3 milionów złotych, ale
nie możemy tego wprost na tym etapie wpisać do budżetu, z tego względu, że muszą
być jakieś dokumenty źródłowe, i oby wówczas mogło takie działanie kwestionować,
natomiast to się po prostu powinno wydarzyć. Będzie to kwota milion siedemset
tysięcy oraz półtora miliona, więc łączna kwota 3 miliony 200 tysięcy złotych,
wydaje się, że to jest realna perspektywa. Środki te przeznaczone będą na budowę
Centrum Przesiadkowego i jest taka perspektywa, że to centrum zostanie
wybudowane za darmo, bo 4 miliony 800 tys. z Unii Europejskiej plus te środki z
Metropolii to w zasadzie będzie taka sytuacja. Jeśli jakieś środki zostaną wówczas
przeznaczymy to jako wkład własny do termomodernizacji Urzędu Miasta. Burmistrz
dodał, że jesteśmy (Burmistrz, Skarbnik i Prezes Wroński) po spotkaniu z Panem
Prezesem Tomaszem Bednarkiem z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej, na którym rozmawialiśmy o perspektywie związanej z
uzyskaniem promesy na wykonanie II etapu budowy kanalizacji deszczowej -
sanitarnej.i wszystko wskazuje na to, że pójdziemy tą drogą. Burmistrz myśli, że jest
to kwestia przygotowania wniosku, żeby uzyskać decyzję pozyskać w zakresie
pozytywnej oceny naszej zdolności, jeśli chodzi o spółkę i będziemy chcieli w
pierwszym kwartale 2020 roku przeprowadzać przetarg (specyfikacje istotnych
warunków zamówienia mamy już w jakiś sposób stworzoną) i liczymy na to, że to
zadanie ma szansę się powieść. Byliśmy w Narodowym Funduszu Ochrony
Środowiska i uzyskaliśmy przesunięcie terminu, zmianę operatora (powołana Spółka



Wojkowickie Wody), więc wydaje się, że to zadanie ma szansę się powieść lecz może
pojawić się sytuacja taka, że po otwarciu ofert okaże się, że najniższa oferta
wykonania zadania to 80 czy 100 milionów złotych i wtedy trzeba będzie sobie
powiedzieć, że Miasta Wojkowice nie stać na taką inwestycję. Zadanie będzie
podzielone na kilka etapów, chodzi o to, żeby mniejsi przedsiębiorcy mogli do tego
podejść i wówczas otworzy nam się ta perspektywa związana z tą realizacją. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:
5.1. Projekt uchwały nr 149 /2019 w sprawie: zmian w budżecie Miasta
Wojkowice na rok 2019

głosowanie Projekt uchwały nr 149 /2019 w sprawie: zmian w budżecie Miasta Wojkowice na
rok 2019

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.2. Projekt uchwały 150 /2019 w sprawie: Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Wojkowice na lata 2020-2037

Skarbnik Miasta Marek Skrobek odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej Uchwała
Nr 4200/V/203/2019 z dnia 13 grudnia 2019r. 



głosowanie Projekt uchwały 150 /2019 w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta
Wojkowice na lata 2020-2037

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 92.86 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona WSTRZYMAŁA SIĘ

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.3. Projekt uchwały nr 151 /2019 w sprawie: budżetu Miasta Wojkowice na
rok 2020

Radna Niedbała odczytała stanowisko Komisji Budżetu. Członek komisji Budżetu Radny
Klimek złożył oświadczenie, że jest przeciwny zamianie budynków Sobieskiego MOK z
budynkiem na Morcinka, ale będzie za uchwałą budżetową, żeby się nie wstrzymywać od
głosu. Burmistrz poinformował, że naturalną konsekwencją pewnych działań  będzie
uchwała Rady ewentualnie wyrażająca zgodę lub nie zgodę i nie wyobraża sobie, żeby się
nie spotkać na spotkaniu konsultacyjnym i nie omówili dokładnie i szczegółowo tej sprawy.
Skarbnik Miasta Marek Skrobek odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej Uchwała
Nr 4200/V/201/2019 z dnia 13 grudnia 2019r.

głosowanie Projekt uchwały nr 151 /2019 w sprawie: budżetu Miasta Wojkowice na rok 2020

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie



status ilość procent status ilość procent

ZA 13 92.86 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona WSTRZYMAŁA SIĘ

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.4. Projekt uchwały nr 152 /2019 w sprawie: ustalenia wysokości rocznej
dotacji podmiotowej na działalność Miejskiego Ośrodka Kultury w
Wojkowicach na rok 2020

głosowanie Projekt uchwały nr 152 /2019 w sprawie: ustalenia wysokości rocznej dotacji
podmiotowej na działalność Miejskiego Ośrodka Kultury w Wojkowicach na rok
2020

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 92.86 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola WSTRZYMAŁA SIĘ

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA



3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.5. Projekt uchwały nr 153/2019 w sprawie: ustalenia wysokości rocznej
dotacji podmiotowej na działalność Miejskiej Biblioteki Publicznej w
Wojkowicach na rok 2020

głosowanie Projekt uchwały nr 153/2019 w sprawie: ustalenia wysokości rocznej dotacji
podmiotowej na działalność Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wojkowicach na rok
2020

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 85.71 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 14.29 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola WSTRZYMAŁA SIĘ

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia WSTRZYMAŁA SIĘ

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA



12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.6. Projekt uchwały nr 154/2019 w sprawie: ustalenia wysokości opłat za
zajęcie pasa drogowego dróg gminnych w Wojkowicach

głosowanie Projekt uchwały nr 154/2019 w sprawie: ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa
drogowego dróg gminnych w Wojkowicach

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.7. Projekt uchwały nr 155/2019 w sprawie: przystąpienia do sporządzenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Wojkowice

głosowanie Projekt uchwały nr 155/2019 w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto



data 16 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.8. Projekt uchwały nr 156/2019 w sprawie: wyrażenia zgody na
nieodpłatne ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości,
położonej w Wojkowicach przy ul. Głowackiego

głosowanie Projekt uchwały nr 156/2019 w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne
ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości, położonej w Wojkowicach
przy ul. Głowackiego

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne



lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.9. Projekt uchwały nr 157/2019 w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w
dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, na podstawie kolejnej umowy
zawieranej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama
nieruchomość

głosowanie Projekt uchwały nr 157/2019 w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w
dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, na podstawie kolejnej umowy
zawieranej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama
nieruchomość

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA



8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.10. Projekt uchwały nr 158/2019 w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż
w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, stanowiącego przedmiot
własności Gminy Wojkowice lokalu mieszkalnego nr 6, znajdującego się w
budynku położonym w Wojkowicach przy ulicy Sucharskiego 28A, wraz ze
związanym z nim udziałem 213/10000 części w nieruchomości wspólnej
którą stanowi grunt oraz części budynku i urządzenia, nie służące
wyłącznie do użytku właścicieli

głosowanie Projekt uchwały nr 158/2019 w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze
przetargu ustnego nieograniczonego, stanowiącego przedmiot własności Gminy
Wojkowice lokalu mieszkalnego nr 6, znajdującego się w budynku położonym w
Wojkowicach przy ulicy Sucharskiego 28A, wraz ze związanym z nim udziałem
213/10000 części w nieruchomości wspólnej którą stanowi grunt oraz części
budynku i urządzenia, nie służące wyłącznie do użytku właścicieli

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 16 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA



13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.
Radny Mania poprosił, żeby zwrócić się do właściciela obiektu przy Biedronce, aby
uruchomić latarnię na parkingu, albowiem jest tam ciemno, jak również złożył
wniosek o naprawę lub wymianę ozdoby świątecznej (gwiazda betlejemska
przygasa) przy ulicy Głowackiego i przeniesienie jej w okolicę przystanku
autobusowego i jeśli się da to zamontować więcej ozdób. Radna Kupczak zapytała
czy są już jakieś informację na temat likwidacji linii autobusowej nr 104 i 88.
Burmistrz poinformował, że w piątek otrzymał dokumentację składającą się z 288 str.
zestawienie dotyczące stanów napełnień badania i Pani Naczelnik Nowak prześle je
państwu. W oparciu o te dane na pewno będziemy się spotykać i rozmawiać,
ponieważ chodzi o to, żeby zunifikować tą komunikację miejską w taki sposób, żeby
jednocześnie z uzmysłowić sobie taką sytuację przykładowo do jakiegoś miejsca
jeżdżą dwie linie autobusowe, i teraz chodzi o to, że można po prostu te linie
połączyć, połączenia dogęścić, a też stan napełnienia danej linii będzie większy, bo
pasażerowie będą tą linią podróżowali, więc będzie to bardziej opłacalne. Burmistrz
dodał, że komunikacja zbiorowa polega na tym, jak nazwa wskazuje, że wozi się
określoną grupę ludzi, to nie są jednostki. Natomiast badania napełnień pokazują, że
my w określonych rejonach (częściach), gdzie stan napełnienia wynosi 14% i to jest
to po prostu ekonomicznie katastrofa i takie linie nie powinny funkcjonować i chodzi
też o to, że budujemy Centrum Przesiadkowe, chcemy zrobić tą nową filozofię.
Powinna być linia minibusowa, która przywozi pasażerów do centrum
przesiadkowego, z którego mieszkańcy mogą w sposób szybki połączyć się z
określonymi większymi środkami miejskimi i tak to powinno funkcjonować. Mamy
określone materiały merytoryczne, więc teraz trzeba usiąść i wszystko
przeanalizować i podjąć jakieś decyzje, bo jedna sprawa to jest jakość komunikacji i
połączenia, a druga jeszcze ważniejsza sprawa i o niej też należy pamiętać jest
kwestia finansów, bo dzisiaj sytuacja jest taka, że wydajemy na komunikację 2,5
miliona i końca nie widać. Metropolia słusznie teraz zrobi, bo będą zamówione
wozokilometry na poszczególne tabory, nie będzie czegoś takiego, że będzie
zamówione połączenie x do y i określony tabor, tylko będzie zamówiony
wozokilometr taboru mniejszego, większego i średniego. To pozwoli na to na
przykład, że w godzinach szczytowych będą jeździły większe autobusy, a w
pozostałym zakresie będą jeździć mniejsze autobusy, które są tańsze. Burmistrza
zdaniem dyskusja o komunikacje jest potrzebna, tylko tutaj nie ma miejsca na
populistów i miejsca na historię pt wewnętrznego komfortu jednostki tylko musimy
rozmawiać o usprawnieniu tego systemu w sposób ogólny. Chcemy to po pierwsze
usprawnić, zrobić to w sposób modelowy, bo mamy takie miasto, które na to
pozwala, bo jest zwarta zabudowa, a po drugie jest kwestia w tle, którą widać
(wydatki na komunikację jak był radnym to były 1,5 miliona a teraz 2,5 miliona),
dlatego te zmiany są niezbędne i konieczne. Jeśli uda się uzyskać to połączenie
metropolitarne to od Czeladzi do Bytomia będzie przebiegała linia metropolitarna
M13 i nasza linia metropolitarna, która leciałaby z Wojkowic przecinałaby się na
drodze Czeladź-Bytom i na wysokości Siemianowic byłoby tam centrum
przesiadkowe, przecinałyby się te połączenia szybkie do Czeladzi, Bytomia i tutaj
mielibyśmy do Katowic. pewne zmiany, reformy wymagają jakiegoś głębszego
zastanowienia się, mamy opracowania i dane będziemy rozmawiać.  Radny Krystecki
poprosił, żeby dostosować oświetlenie do rzeczywistego stanu (za późno się oświetla
i jest ciemno) na ulicy Maszyńsko i dawnej Kościelnej oraz wyraził swoje ubolewanie,
gdyż nie zawieszono ozdób świątecznych na Maszńsku. Burmistrz poinformował, że
za oświetlenie odpowiada spółka Wojkowickie Wody, która dysponuje tymi ozdobami
świątecznymi i problem polega na tym, że przegląd ozdób z ubiegłego roku został
być może zrobiony zbyt późno i się okazało, że gro tych ozdób nie nadaje się do
ponownego wykorzystania i efekt jest taki, że tych ozdób jest obiektywnie mniej i
pozostaje mu tylko przeprosić i myśli, że to jest ostatnia taka sytuacja. Burmistrz
dodał, że Pani Naczelnik z Panem Prezesem do końca pierwszego kwartału 2020r.
dokładnie zweryfikuje jaka jest potrzebna ilość ozdób, w jakim zakresie i wymiarze i
szerokości geograficznej i będziemy dążyć do tego, żeby zabezpieczyć w budżecie
kwotę niezbędną, żeby takie ozdoby znalazły się w każdym rejonie. Będziemy szli w
kierunku wynajęcia co roku takich ozdób, ponieważ stopień zużycia ich jest bardzo
duży i one się psują, nie ma sensu tego kupować, dlatego określimy ile takich ozdób
jest potrzebnych, radni poznają kwotę ile to kosztuje, tak, żeby w każdej dzielnicy
(ulicy) było tych ozdób kilka, oczywiście musimy zważać na to, żeby w centrum było



to zagęszczenie większe.  Burmistrz dodał, że też został tym zaskoczony, bo zawsze
tych ozdób było tzn zaczynały się od Łęgu, albo od Kościoła do Kościoła i wyglądało
to ładnie. Burmistrz zaproponował, przyjąć taki model działania, żeby to wszystko
oszacować, zweryfikować jest to stosunkowo łatwe do rozwiązania i przyjąć budżet
na wynajęcie tych ozdób. Radny Sitko dodał, że wydaję mu się, że tych ozdób jest
dużo mniej jak było w zeszłym roku, bo przykładem jest to, że dochodzą do Kościoła
Parafialnego nie do końca tu od strony giełdy, natomiast między Starą a kościołem
nie ma żadnej ozdoby świątecznej, a idąc od giełdy są budowane co drugi czy trzeci
słup. Radny Sitko zapytał o sprawcę zniszczonej kuli. Burmistrz poinformował, że po
kilku godzinach od publikacji tego nagrania w poniedziałek zgłosił się sprawca kolizji.
Była to osoba, która odbierała stoły z dawnego baru Róża, nie miał pozwolenia na
wjazd na teren parku (mogą się znajdować tylko służby porządkowe i policja). Osoba
ta złożyła wyjaśnienia i przyznała się do winy i w tym zakresie my będziemy się
ubiegać o regres z polisy ubezpieczeniowej i będziemy chcieli odzyskać te środki.
radny Sitko dodał, że podobno kabel był nie na odpowiedniej wysokości. Burmistrz
wyjaśnił, że park miejski nie jest drogą publiczną i przepisy rozporządzenia dotyczą
instalacji, które znajdują się, jako linie napowietrzne w ciągach dróg publicznych.
Burmistrz dodał, że po pierwsze auta tam nie powinno być, po drugie, jak ktoś coś
psuje to powinien to zgłosić. Radna Rogalska poruszyła kwestię kontenerów przy
Netto (robi się śmietnisko). Burmistrz poinformował, że zostały już podjęte stosowne
działania, gdyż też otrzymał zdjęcia. My ze swojej strony postaramy się tą sytuację
uregulować, natomiast może to skutkować likwidacją pojemnika. Radna Rogalska
wspomniała o tablicy informacyjnej na skrzyżowaniu ulicy Spółdzielców i Starej.
Radna Chmielewska podziękowała za wykonanie pokrywy na studzience
telekomunikacyjnej oraz poprosiła o naprawienie dziury (zasypana została
kamieniami) po awarii wody na ulicy Paderewskiego przy nr 3 i zapytała o podjęte
kroki w związku z przejęciem przez nas terenów po nasypie kolejowym. Burmistrz
wyjaśnił, że kwestie oddawania nieodpłatnie nasypów i w ogóle terenów skarbu
państwa zostały wstrzymane przez PKP, SRK (Spółki Skarbu Państwa), gdyż są one
analizowane pod względem opłacalności i pod kontem finansów i ekonomii i w ogóle
wszystkiego, ponieważ chodzi generalnie o pozyskanie kasy. Proces ten ma jeszcze
potrwać i w momencie, kiedy to zostanie uruchomione na nowo wrócimy do  wielu
obszarów, bo to dotyczy wszystkich spółek PKP i SRK, bo tak samo chcieliśmy
przejąć przy ulicy Gierymskiego hałdę SRK, ale otrzymaliśmy informacje, że z uwagi
na wyraźne polecenia ze strony Ministra, te wszystkie sprawy związane z
nieodpłatnym przekazaniem są wstrzymane i jak tylko sprawa ruszy to radna
otrzyma stosowne informacje. Radna Chmielewska zapytała jeszcze o latarnie na
Ogrodowej. Naczelnik Nowak poinformowała, że dzwoniła do Tauronu i podtrzymują,
że do końca roku ma być to zrealizowane.      

7. Wystąpienia mieszkańców uczestniczących w obradach sesji.
Biorąca udział w sesji Radna Powiatowa Zofia Gajdzik pogratulowała podjęcia
uchwały budżetowej i poinformowała o sesji w Powiecie i też podjętej uchwale
budżetowej na przyszły rok. Radna wspomniała o korzyści dla Wojkowic ( pieniądze
na ciąg dalszy na modernizację ulicy Sobieskiego- zadanie w projekcie rozpisane  na
dwa lata 2020-2021 oraz są pieniądze na modernizację pracowni w Zespole Szkół
przy ulicy Źrałków. Radna Powiatowa złożyła życzenia świąteczne i noworoczne.
Burmistrz również podziękował za uchwalenie budżetu i Wieloletniej Prognozy
Finansowej, bo jest to bardzo ambitny budżet, który zakłada ponad 13 milionów
złotych na inwestycje (najwyższy budżet w historii Wojkowic) i jak jeszcze będą
pozytywne rozstrzygnięcia w zakresie ulicy Brzeziny to w zakresie wydatków
dojdziemy do kwoty 50 milionów złotych. Burmistrz dodał, że cieszy się na
pozytywną opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej i cieszy się, że radni
zaakceptowali i przyjęli tą formułę działania, wie,że jest dużo elementów, które w
jakiś sposób radnych interesują, każdy ma jakieś małe marzenia, my łączymy się w
tych dużych, które ujęte były w programie wyborczym (budowa centrum
przesiadkowego, termomodernizacje). Burmistrz dodał, że on i skarbnik już wiedzą,
że będzie pozytywne wykonanie budżetu, ponieważ wchodząc na konto widzą
nadwyżkę operacyjną i są te środki, natomiast ten budżet co został przygotowany
jest w oparciu o 3 kwartał, tam były założenia deficytowe i dlatego nie możemy
szaleć. Burmistrz cieszy się, że są pozytywne rozmowy z powiatem (temat realizacji
II etapu budowy ul. Jana III Sobieskiego oraz inne projekty-wiadukt przy Alfredzie w
ciągu ulicy Sobieskiego), więc współpraca się dobrze układa, ale Pan Starosta
oczekuje też jakiegoś naszego wsparcia w zakresie szpitala (modernizacja kolejnego
oddziału), bo wszystkie gminy deklarują wsparcie dla szpitala. Burmistrz przekazał
Panu Staroście, że na przestrzeni lutego i marca, jak już będzie to wykonanie, które
nam zwiększy wskaźniki finansowe, będziemy po pewnych przetargach to będziemy
mogli usiąść i porozmawiać, bo wiemy , że taka sprawa jest i wówczas rada będzie



mogła przeanalizować i się do niej odnieść. Burmistrz poinformował, że Miasto
Wojkowice przyłączyło się do organizacji Wigilii dla samotnych w Międzynarodowym
Centrum Kongresowym 24.12.2019r. o godzinie 16:00.                       

8. Sprawy bieżące Rady.
Przewodniczący pogratulował Burmistrzowi oraz złożył życzenia świąteczne oraz
przekazał zaproszenie na przedstawienie wigilijne w SP3 i poinformował o
posiedzeniu komisji statutowej w dniu 13.01.2020 o godz. 15:30. Radna Rogalska
zaprosiła na coroczny koncert świąteczny 18 grudnia.  

9. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady Miasta, radny Mania ogłosił zakończenie obrad XVI sesji.


